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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over de explosieve
stijging van het aantal Q-koorts
gevallen in Brabant. (Ingezonden
16 juli 2008)

1
Kunt u uiteenzetten hoeveel gevallen
van Q-koorts er tot op heden zijn
gemeld, hoeveel dieren besmet zijn
met het virus, hoeveel mensen
besmet zijn, hoeveel mensen
chronische klachten hebben, hoeveel
mensen in het ziekenhuis zijn
opgenomen ter behandeling en
hoeveel mensen zijn gestorven aan
de gevolgen van Q-koorts?

2
Kunt u uiteenzetten welke kosten er
tot nu toe zijn gemaakt om Q-koorts
patiënten te behandelen en welke
kosten daarvan door de overheid
worden gedragen, welke door de
zorgverzekeraars en welke direct door
de patiënten zelf (bv eigen risico)?

3
Is het duidelijk door welke oorzaken
mensen besmet zijn geraakt met de
Coxiella Burnetii bacterie?

4
Is sinds de invoering van de
meldplicht voor veehouders een
beter inzicht ontstaan in het aantal
dieren dat is besmet met de Q-koorts

en zijn daardoor ook aanvullende
maatregelen genomen? Zo ja, welke?

5
Kunt u uiteenzetten of het vaccin
inmiddels geschikt is voor
experimentele toepassing in
Nederland en zo ja, op welke termijn
en wijze zal vaccinatie plaatsvinden?

6
Kunt u uiteenzetten welke
maatregelen mensen zelf kunnen
nemen om besmetting te voorkomen
in de gebieden waar Q-koorts heerst
en op welke wijze u mensen
ondersteunt in het nemen van
preventieve maatregelen?

7
Bent u bereid om een voorziening te
treffen dat zwangere vrouwen in
risicogebieden zich regulier en gratis
kunnen laten testen op de
aanwezigheid van de Coxiella
Burnetii-bacterie?

8
Kunt u uiteenzetten waarom
patiënten die zijn besmet met het
Q-koortsvirus geen extra begeleiding
en/of financiële ondersteuning krijgen
om de kosten die verbonden zijn aan
de gevolgen van de ziekte op te
vangen?1

9
Kunt u uiteenzetten of patiënten die
zijn besmet met het Q-koortsvirus de
kosten die verbonden zijn aan de
gevolgen van de ziekte kunnen
verhalen op de veehouders die

verantwoordelijk zijn voor de
verspreiding van het virus? Zo ja, op
welke wijze en worden de patiënten
daarover geïnformeerd? Zo neen,
waarom niet?

10
Is het waar dat de patiënten zelf de
kosten moeten dragen voor een
ziekte die zij hebben opgelopen
doordat zij wonen in een omgeving
waar op intensieve wijze dieren
worden gehouden? Zo ja, hoe
beoordeelt u deze gang van zaken?
Zo neen, op welke wijze kunnen
mensen een schadeloosstelling
ontvangen voor geleden schade?

11
Bent u bereid om in het licht van de
gevaren die de veehouderij kan
veroorzaken voor de gezondheid van
mensen die in de naaste omgeving
wonen (Q-koorts, MRSA, vogelpest)
te bezien of het aantal (intensieve)
veehouderijbedrijven in de buurt van
dorpen en steden drastisch naar
beneden moet worden gebracht om
het besmettingsgevaar te verkleinen?
Zo ja, op welke wijze en binnen welke
termijn? Zo neen, waarom niet? Op
welke wijze bent u voornemens de
gevaren van de (intensieve)
veehouderij voor de volksgezondheid
te reduceren?

1 Aanhangsel Handelingen nr. 2852,
vergaderjaar 2007–2008.
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